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Valtuustoaloite koskien esteetöntä liikkuvuutta kevyenliikenteen väylillä Turuntien 
remontin aikana 
 
276/10.03.01.00/2024 
 
 
KV 12.8.2024 § 276 
 

Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki allekirjoittamansa esteetöntä 
liikkumista kevyenliikenteen väylillä Turuntien remontin aikana 
koskeneen seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Turuntie 11 Myllykatu 1 on aloitettu tieremonttia jalkakäytävällä. Nyt 
kun alueella on kattava remontti, tulee taas huolehtia, jotta esteetön 
liikkuvuus on mahdollista kevyen liikenteen väylillä. Kaikkien 
liittymien kohdilla alkaen Myllypuistosta jatkuen Turuntien päähän 
asti. Nyt ensimmäisen talon kohdalla on jätetty Rottwalli korkeaksi, 
vaikka tehtyä remonttia on tehty jo muutaman viikon ajan kyseisessä 
vilkas liikenteisesssä kohdassa.” 
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 
KH 19.08.2024 § 212  
  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Jari Kesäniemi, p. 03 4141 5260 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää aloitteen tekninen ja ympäristötoimelle 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
 

 
 
 
YLA 14.11.2024 § 86    
    
Valmistelija Kunnallistekniikan päällikkö Ville Saarenmaa, p. 050 5110 591, 

ville.saarenmaa@forssa.fi  
 
KV 12.08.2024 § 57 Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki 
allekirjoittamansa esteetöntä liikkumista kevyenliikenteen väylillä 
Turuntien remontin aikana koskeneen seuraavan valtuustoaloitteen: 
  
”Turuntie 11 Myllykatu 1 on aloitettu tieremonttia jalkakäytävällä. Nyt 
kun alueella on kattava remontti, tulee taas huolehtia, jotta esteetön 
liikkuvuus on mahdollista kevyen liikenteen väylillä. Kaikkien 
liittymien kohdilla alkaen Myllypuistosta jatkuen Turuntien päähän 
asti. Nyt ensimmäisen talon kohdalla on jätetty Rottwalli korkeaksi, 
vaikka tehtyä remonttia on tehty jo muutaman viikon ajan kyseisessä 
vilkas liikenteisessä kohdassa.” 

mailto:ville.saarenmaa@forssa.fi


Ptk tark. 
 
 

 
Turuntien remontti on valmistunut ja kohde vastaanotettu 
31.10.2024. Hanke on toteutunut hyväksyttyjen suunnitelmien 
mukaisesti esteettömyys huomioiden. Työnaikana reunakivetysten 
korkeuden eivät ole kaiken aikaa olleet suunnitelman  
mukaisia koska työ on ollut kesken eikä viimeistä asfalttipintaa ollut 
vielä laskettu. Kadun suuntaisille kevyenliikenteen väylille 
remontissa ei tehty muutoksia. Ainoastaan työmaa-aikana suojateitä 
oli osan aikaa suljettuina. Kevyen liikenteen väyliin ei 
katusuunnitelmissa koskettu, ainoastaan kadun ylitykset olivat 
työmaa-alueella suljettu. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Antti Heinilä 
 

Päätösehdotus Yhdyskuntalautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen  
kaupunginvaltuustolle, että esteettömyys on toteutunut annetun 
selvityksen 
mukaisesti ja että valtuustoaloite todetaan loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Yhdyskuntalautakunta hyväksyi ehdotuksen. 
 

 
 


